



VILLE DE LAC-BROME
TOWN OF BROME LAKE

AVIS PUBLIC

ENTRÉE EN VIGUEUR RÈGLEMENT 599-04 (Permis et certificats)

1. À la séance ordinaire du Conseil du 6 mars 2023, le Règlement 599-04 (Règlement modifiant le Règlement 599 sur les permis et certificats) a été adopté.
2. L'objet de ce Règlement est d'assujettir la location d'une résidence pour des périodes de moins de 31 jours avec l'obtention préalable d'un certificat d'autorisation.
3. Toute personne peut consulter ce règlement à l'hôtel de ville, sis au 122, chemin Lakeside, pendant les heures régulières de bureau, du lundi au jeudi, de 8h à 16h, et les vendredis de 8h à 12h.
4. Ce règlement entre en vigueur de la manière prévue par la Loi.

Donné à Lac-Brome
Ce 22 mars 2023

Owen Falquero, B.A., LL.B., J.D.
Avocat Greffier

PUBLIC NOTICE

COMING INTO FORCE BYLAW 599-04 (Permits and Certificates)

1. At the regular sitting of Council of March 6, 2023, Bylaw 599-04 (Bylaw Modifying Bylaw 599 Concerning Permits and Certificates) was adopted.
2. The purpose of this bylaw is to subject rental of a residence for periods of fewer than 31 days to the prior obtaining of a certificate of authorisation.
3. Any person may consult this bylaw at Town Hall, located at 122 Lakeside Road, during regular office hours, Monday to Thursday, between 8 a.m. and 4:00 p.m., and Fridays between 8:00 a.m. and noon.
4. This Bylaw comes into force in the manner provided for by Law.

Given at Brome Lake
This March 22, 2023

Owen Falquero, B.A., LL.B., J.D.
Attorney Town Clerk